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WT08 User Manual 

 

功能说明：User Manual 

• 电池：本机使用 4 个 7 号电池。 

• 皮带夹：本机附皮带夹，便于使用。 

• 呼叫（ 键）：短按本键可发送呼叫信号至其他对讲机。 

• 显 示 屏 （ LCD ）：多 用途显示 屏，可显 示频道、 音量及其 他使用状 态 。



 

：电池符号 

：锁键符号 

：VOX 符号 

：模拟亚音码符号 

：数字亚音码符号 

：天气预警符号 

：待机显示频道 

 ： 发射图标 

 ： 接收图标 

• 开/关机（ 键）：长按 3 秒本键可开关机。 

• 照明键（ 键）：长按 3 秒本键可使照明灯亮。 

• 频道扫描键（ 键）：短按本键进行/停止频道扫描功能。 

• 功能键（ 键）：短按本键为频道和功能选择键。 

• 监听键（ 键）：长按 3 秒本键可连续监听微弱讯号。 

• 发话键（PTT 键）：按下可通话。 



• 上下调整键（ / 键）：使用本键上下可调整频道、收听音量及其他使用状态。 

• 背光灯：待机时按键时亮 10 秒后自动关闭。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• 耳机/麦克风/充电插孔(SPK/MIC/CHG)：可外接耳机/麦克风/充电器用。 

 

 

安装说明： 

皮带夹安装及拆卸： 

将皮带夹插入皮带槽位并向下轻推到底即可安装完成。 

如欲取下皮带夹时，先掰开卡榫并向上轻推皮带夹即可（如图 1） 



 

       图 1 

 

 

 

 

 

电池安装： 

拆除皮带夹，打开电池盖扣子和打开电池盖。 

装置 4 个 7 号电池，请注意正负极的正确。 

装上电池盖及皮带夹。 

注：如长期不使用本机，请将电池取下（如图 2）。 



 

图 2 

挂绳安装： 

将对讲机挂绳穿过皮带夹上一小孔挂上即可（如图 3）。 

 

                  图 3 

操作说明： 

开机：长按 键不放，当发出一短音且显示幕显现时即完成。 

关机：长按 键不放，当发出一短音且显示幕消失时即完成。 



调整音量：利用调整键 （大） 小）调整音量即可，音量共 8 档，分别显示

1,2,3,4, 5,6,7,8。 

收话：当本机处于开机状态且未进行发话，本机是处于接收状态，若目前设定的频道接收

到讯号时，显示屏右上角会显示接收符号 。 

发话：欲进行发话，应持续按着 PTT 键，发话完毕放开 PTT 键即可，显示幕右上角会显

示发话符号 。发话时以正常音量发音，与麦克风最佳的距离为 10 公分。 

注：若一方以上进行通话时，必须选择相同的频道方可互相通话。 

频道锁定功能：长按 键约 2 秒，显示幕出现 符号，代表频道被锁住，此时无法

选择其他频道，再长按 键约 2 秒，即解除频道锁定。 

照明功能：本机具有照明功能。长按 键 3 秒，照明灯即亮，便可当手电筒使用，再

长按 键 3 秒照明灯即关闭。 

频道选择：本机具有频道选择，如需要更换频道，先按 键，此时显示幕会闪现频道号

码，按 键或 键选定所需的频道后，按 PTT 键保存并返回待机状态，或

者按 键保存并进入亚音码设置。 

亚音码选择：本机具有亚音码可供选择，如需要更换亚音码先按 键 2 次，此时显示幕

会闪现亚音码，可设置 OF，1~38(模拟亚音码，LCD 显示图标 )，39~121（数

字亚音码,LCD 显示图标 ），按 键或 键选定所需的亚音码后，按

PTT 键保存并返回待机状态，或者按 键作保存并进入 VOX 设置。 

VOX 选择：本机具有 VOX 灵敏度可供选择，如需要更换 VOX 设置，先按 键 3 次，此时

显示幕会闪现 VOX 设置（OF,1,2,3）及 ，OF 设置关闭 VOX 功能，1、2、3 分别设

置为 VOX 功能一档、二挡、三挡，且显示 ，按 键或 键选定所需的

设置后，按 PTT 键保存并返回待机状态，或者按 键作保存并进入呼叫铃声选

择设置。 

VOX function: there is VOC function to choose, if change the VOX setting, press 



 key for 3 times, the VOX function will show in the display （OF,1,2,3）and ,  

OF setting close VOX function 

 

呼叫铃声选择：本机可设置 10 种不同的呼叫铃声或关闭铃声。如需要设置铃声，先按

键四次，此时显示幕会闪现 CA 符号和和铃声曲目（1,2,3,4,5,6,7,8,9,10,oF），

按 键或 键调整到所需的铃声，选定后，按 PTT 键保存并返回待机状态，

或按 键保存并进入按键音设置。 

The Walkie talkie has 10 different ring tones, press the key 4 times until 

the number begin to flash CA in the upper right corner of the 

display(1,2,3,4,5,6,7,8,9,10,oF,press the  or  key to adjust or select 

the call ring melody, once select, press the PTT key or  key to confirm.   

按键音选择：本机可设置按键音，如需要设置按键音，先按 键五次，此时显示幕会显

示 TO 及闪现 ON/OFF,按 键或 键去调整，选定后，按 PTT 键保存并返回

待机状态，或按 键保存并进入发射结束音设置。 

 

Select the button tone: Press  key for 5 times, it will display TO and flash ON/OFF at 

LCD, then press  or  key to adjust, press PTT to save and confirm, and back 

to the normal situation, or press  

发射结束音选择：本机可设置发射结束。如需要设置结束音，先按 键六次，此时显示

幕会显示 ro 及闪现 ON/OFF,按 键或 键去调整，选定后，按 PTT 键保存

并返回待机状态，或按 键保存并退出设置。 

频道扫描：短按 键，本机会自动扫描频道至有接收讯号的频道停止，当发现此频道时，

本机会停留于该频道并播放接收讯号，如希望继续扫描其他频道可按 键或

键继续进行扫描功能，再按一次 键即停止，如扫描时按下 PTT 键可退



出扫描状态并进行发话。 

呼叫他机：此功能运用于通知相同频道之其他话机之用，当按下 键时，所有已开

机且于有效距离内同频道的对讲机都会收到呼叫铃声。 

监听：可利用本功能对微弱讯号进行监听，长按 键 3 秒即可进行；如欲停止，请再长

按 键或 PTT 键即可退出。 

天气预警：本机可设置/关闭天气预警功能，长按 3 秒进入天气预警接收界面，此时

LCD 显示天气预警符号 以及天气预警频道，可通过 键或 键调节接收

音量；再按 键进入天气预警频道设置，可通过 键或 键选择天气预

警频道(01~10)，选定后按 键确认后进入天气报警功能开启/关闭设置，LCD 显

示 AL 以及闪现 ON/OFF，通过 键或 键选择，选定后按 键确认后返

回天气预警接收界面，按 PTT 键可退出返回待机界面，如设置有报警功能开启，待

机时 会闪烁，如检测到 1050Hz 天气预警信号，则会响警报声，响完警报音后

进入天气预警接收界面。 

Weatherreport：It could be show weather report at this machine. Long press  3s into the 

weather  display, the LCD will display warming signal  and weather signal,  press the 

 into the weather report signal setting.  And use the  and  key to 

adjust the weather channel. Press the  key to confirm the weather warming 

OPEN/OFF signal, LCD display AL and flash ON/OFF, though    or   adjust key 

press  to confirm back to weather display screen. Press PTT key to back to the 

standby screen. If weather warming function has been open, where is a  signal 

flashing when machine standby if there is 1050Hz weather warming signal.  It will has 

warming tone.  Once the warming tone finish it will come back to the warming receiving 

display. 

电力指示：本机将根据电池存量于显示幕左上角显示低电 ，一格电 ，2 格电

 ，三格电 ，当电池符号 闪烁时，表示电力不够，须更换电池。 

耳机/麦克风：本机有外接耳机/麦克风接口，可用耳机/麦克风进行通话、发话。欲使用本



功能，请将耳机插头插入耳机及麦克风插孔戴上耳机即可。 

充电：本机有充电电池充电接口。需充电时请将充电器插头插入耳机/麦克风/充电插孔直

 接进行充电，充电时显示 。 

注：本机用插头充电时无法使用耳机/麦克风/。 

 

规格说明： 

频道：可选择频道。 

距离：最远可达 5 公里。 

注意事项：当使用耳机时，请注意将音量做适当之调整，使用中如感耳朵不适，请立即关

机。请勿于不安全的环境中使用本机，以免引起爆炸或起火。如加油站、未遮蔽之

电力设施附近及其他不安全之场所。 

简易保养：请以软布轻擦拭灰尘及脏污，勿用任何清洁品或化学剂，以免损坏本机。如本

机浸湿，请立即关机，取下电池，以软布擦干，并将本机置于干燥阴凉处，未干前

请勿开机使用。如有任何问题或遇本机故障，请送至销售商或本公司服务部门处理，

切勿自行拆卸修理。 

简易故障排除： 

无法开机：请检查电池事如否有效并安装妥当，以适当之更换及安装。 

 

收讯不良： 

• 按 键调高音量，请确认是否收讯不良地区，如是，可按 键加强接收讯息。 

• 检查电池电量是否充足。 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

UserManual 

Functional description:             

1. Battery: This machine uses 4 No. 7 batteries.             

2. Belt clip: This machine is easy to use with belt clip.            

3. Call (CALL key): Press this key to send a call signal to other walkie-talkies.             

4. Display screen (LCD): Multi-purpose display, which can display channels, volume and 

other usage status.             

5. Switch on/off ( keys): Long press 3s the power off key to switch on and off.             

6. Lighting keys (LAMP keys): Long press 3s to make the lamp light up.             

7. Channel Scan Key (SCAN key): short press this key to perform/stop channel scanning 

function.            

 8. Function key (MENU key): short press select key for channel and function.            

9. Monitor key (MON key): Long press 3s that can continuously monitor weak signals.             

10. Speech key (PTT key): Press to make a call.             

11. Up and down adjustment key (UP/DOWN key): Use this key up and down to adjust 

the channel, volume and other usage status.             

12.Headphone/microphone/chargingjack(SPK/MIC/CHG): connecting with External 

headphone/microphone/power charger.    

 

Installation Instructions:             

Installation and disassembly of belt clip:             



Insert the belt clip into the belt slot and push it down to the end.           

If you want to take off the belt clip, first break the mortise and gently push the belt clip 

upward (Fig. 1).             

Battery Installation: 

Remove the belt clip, open the button of the battery cover and open the battery cover.            

Installation of 4 No. 7 batteries, please pay attention to the correct positive and negative 

poles.            

Install battery cover and belt clip.             

Note: If you do not use this unit for a long time, please remove the battery (Figure 2).            

Hanging Rope Installation 

The walkie-talkie rope can be hung through a small hole in the belt clip (Fig. 3).            

Operational Instructions:             

Start-up: Long press keys when there is a short tone, showing display screen appears, 

it is completed.     

 

Shutdown: The long press  when there is a short tone, showing display screen 

disappears.      

 

Adjust the volume: Use the adjusting key (  big) (  small) to adjust the volume, the volume 

is displayed in the lower right corner of the display screen.      

 

Receive calls: When the machine is in the boot state and does not speak, and is not used 



as a caller, the machine is in the receiving state. If the currently set channel receives the 

signal, the upright corner of the display screen will display the receiving symbols.        

 

Speech: If you want to speak, you should press the PTT key continuously. After speaking, 

you can release the PTT key. The upright corner of the screen will show the speech 

symbol. Pronounce at normal volume. The best distance from the microphone is 10 

centimeters. 

 

Note: If more than one party communicates, they must choose the same channel to 

communicate with each other.       

 

Channel Locking Function: Press + MENU key for about 2 seconds, the display screen 

appears  symbols, which means that the channel is locked. At this time, it is 

impossible to choose better channels. Press  + MENU key again for about 2 seconds to 

unlock the channel. 

Lighting function: This machine has external lighting function. Press the LAMP key for 3s, 

the lamp will be on and can be used as a flashlight.      

 

Channel Selection: If you need to change the channel, press the MENU key first, then the 

CH symbol and channel number After pressing the  or   key to select the 

channel you need, press PTT or MON key to store the data and return to the normal 

display state, or press the MENU key to confirm the channel and enter the call ring tone 



selection. Choose the state.     

 

Call Ringtone Selection: This machine can set up five different call ringtones, but also 

can turn off the ringtone. If you need to set the ringtone, press the MENU key twice, then 

the display screen will flash CA symbols and ringtone code (1,2,3,4,5,oF), then press the   

or   key to adjust to the required ringtone, after selection, press PTT key to store data and 

return to the normal display state, or press the MENU key to confirm the selection and 

return to the normal display state. 

 

Channel Scanning: Press the SCAN key, this opportunity automatically stops according 

to the scanning channel to select a currently effective channel. When this channel is 

found, this opportunity stays in the channel and plays the received signal. If you want to 

continue scanning other channels, you can press the   key to continue scanning. Press 

the SCAN key again to stop, press the SCAN key again. PTT keys can be used to speak 

and out of the scanning state. 

 

Call others: This function is used to start or end a call, or to notify other phones of the 

same channel. When the CALL key is pressed, all phones that have been turned on and 

in the same channel within a valid distance will receive a call bell. 

Monitor: Use this function to monitor weak signals. Press the MON key to proceed. If you 

want to continue, please hold down the MON key for at least 3 seconds. If you want to 

stop, press the MON key again. 



 

Electric power indication: This machine will display in the lower power at the left corner of 

the display screen according to the battery stock. When the battery symbol flickers, it 

indicates that the power is insufficient and the battery must be replaced. 

 

Earphone/microphone: This machine has an external earphone/microphone interface, 

which can be used to communicate and speak with earphone/microphone. To use this 

function, please remove the rubber plug on the headphone hole above the headphone, 

insert the headphone plug into the headphone and microphone jack and put on the 

headphone. 

 

Charging: This machine has charging battery interface. When charging, please plug the 

charger plug into the headset/microphone/charging Jack to charge directly. 

 

Note: This machine can not be used when charging with plug. 

 

Specification: 

Channel: Channel is optional. 

Distance: up to 5 KM. 

Notes: When using headphones, please adjust the volume appropriately. If you feel 

uncomfortable with your ears, please shut down immediately. Do not use this machine in 

unsafe environment to avoid explosion or fire. For example, gas stations, undetected 



power facilities and other unsafe places. 

Simple Maintenance: Please wipe the dust and dirt with soft cloth, and do not use any 

cleaner or chemical agent to avoid damaging the machine. If the machine is wet, please 

shut down immediately, remove the battery, dry it with a soft cloth, and place it in a dry 

and cool place. Do not turn on the machine before it is dry. If there is any problem or 

local malfunction, please send it to the vendor or the service department of our company 

for treatment. Do not disassemble and repair it by yourself. 

Simple troubleshooting: 

Unable to start: Please check if the battery is valid and installed properly for proper 

replacement and installation. 

Poor reception: 

1. Press the button to   turn up the volume. Please confirm whether the reception is bad. 

If yes, press the MON key to enhance the reception. 

2. Check whether the battery is sufficient. 

Our Global WT Industrial Co., Ltd.   radio generators RF electromagnetic energy during transmit 

mode.This radio is designed for and classified as“Occupational Use Only”,meaning it must be used only during the 

course of employment by individuals aware of the hazards,and the ways To Minimize Such hazards. 

 

This radio is NOT intended for use by the“General Population” in an uncontrolled environment. This 

radio has been tested and complies with the FCC RF exposure limits for“Occupational Use Only”. 

Inaddition, our Global WT Industrial Co., Ltd.   radio complies with the following Standards and Guidelines with regard 

to RF energy and electromagnetic energy levels and evaluation of such levels for exposure to humans: 

---IEEE Std. 1528:2013 and KDB447498, Evaluating Compliance with FCC Guidelines for Human 

Exposure to Radio Frequency Electromagnetic Fields. 

---American National Standards Institute (C95.1-1992), IEEE Standard for Safety Levels with 

Respect to Human Exposure to Radio Frequency Electromagnetic Fields, 3 kHz to 300 GHz. 

---American National Standards Institute (C95.3-1992), IEEE Recommended Practice for the 



Measurement of Potentially Hazardous Electromagnetic Fields-RF and Microwave. 

 

The information listed above provides the user with the information needed to make him or her aware 

of RF exposure, and what to do to as-sure that this radio operates with the FCC RF exposure limits of this radio. 

Electromagnetic Interference/Compatibility 

 

During transmissions, Global WT Industrial Co., Ltd.   radio generates RF energy that can possibly cause interference with 

other devices or systems. To avoid such interference, turn off the radio in areas where signs are posted to do so. DO 

NOT operate the transmitter in areas that are sensitive to electromagnetic radiation such as hospitals, aircraft, 

and blasting sites. 

Occupational/Controlled Use 

The radio transmitter is used in situations in which persons are exposed as consequence of their employment 

provided those persons are fully aware of the potential for exposure and can exercise control over their exposure. 

 

Attention: 

This radio complieswith IEEE and ICNIRP exposure limits for occupational/controlled RF exposure emvironment 

at operating duty factors of up to 50% and is authorized by the FCC for occupational use only. An appropriate 

warning lable is affixed to all units. In order to comply with RF exposure requirements, a minimum distance of 

2.5 cm must be maintained when held-to-face, and body-worn operations are restricted to the approved original 

acessories (belt clip), a minimum distance of  0 cm. Do not use this device when antenna shows obvious damages. 

 

This product is compliance to FCC RF Exposure requirements and refers to FCC website 

https://apps.fcc.gov/oetcf/eas/reports/GenericSearch.cfm search for FCC ID: 2AMS2-WT08 to gain further 

information include SAR Values. 

 


